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Nehodlám dál už jenom spát 

Toužím se teď senátorem stát 

Již pár let studuji na naší Přírodovědecké fakultě, a proto si myslím, že je fajn, zkusit zas něco nového. 

Neslíbím nějakou změny, ale spolu s dalšími kolegy se budu snažit, aby i nadále naše skvělá fakulta 

prosperovala. Proto podpořím vaše návrhy. Jsem tu pro vás! Takže pojďte k volbám a volte moudře. 

 

 

Jan Hůda 

First year of master study, field of study: Hydrobiology 

I've been studying at the Faculty of Science for a four years now. That's why I think it's time to try 

something new. I don´t promise any changes, but together with other colleagues I will try to make 

our faculty prosperous. Therefore, I will support your suggestions. I'm here for you! So go to the 

elections and vote wisely. 

 


